

TO WHOM IT MAY CONCERN

Mondelēz Foods (Beijing) Co., LTD

Re: **RECOMMENDATION LETTER**
SPACEFRAME CHINA

NO.148, Jing Hai 3rd Rd. BDA, BEIJING P.R. CHINA
100176

TEL: 021-6080 8080

FAX: 021-6080 8080

November 19, 2018

I'm most pleased to introduce and sincerely recommend our new partner **SPACEFRAME CHINA**. During the past year, they have provided us with a high level of service and handed over an excellent project finished as our expectation. Spaceframe provided a most professional service which is most valuable advice for Mondelez.

Mondelēz China has many popular and favorable brands, such as Oreo, Tuc, Ritz. With the continuing growing market, we need to renovate existing production line facilities and expand auxiliary buildings to meet the continual changing market.

SPACEFRAME CHINA has a very high level of professionalism and provided an excellent outcome especially complying with Mondelez HSE requirement. Spaceframe works ensured our production line could produce without any delay and pollution, which can fully meet the requirement of food production factory and makes us satisfactory.

During the building expansion, Spaceframe has an in-depth knowledge of authority approval, which was used to ensure an efficient and effective building registration process.

Finally, thanks for reading this letter and we are proud to recommend Spaceframe as a competent and effective construction and consultancy organization for any works you may consider.

很荣幸在这里为您介绍并中肯的推荐我们新的合作伙伴事百世中国。再过去的一年里，他们为我们提供了高水平的服务并且如我们预期移交了他们项目，同时还给了我们很多专业的并且对我们很有价值的建议。

亿滋中国的前身为卡夫食品中国旗下拥有奥利奥、闲趣、乐之等多个为中国消费者所熟知且喜爱的品牌，随着业务的不断增长我们需要改造我们现有的生产线并且扩建附属建筑来满足日益变化的市场需求。

事百世中国凭借他们出色的专业水平，在改造施工内容中对食品安全的防护措施及我公司的HSE标准，保证了我们的产品能够在没有被污染准时交付给我们的客户，这是我们非常满意的。

在扩建内容中，他们对政府审批手续的专业知识保证了我们的项目注册和竣工手续能够快速高效的完成。

最后，感谢您阅读此推荐信。同时我们非常骄傲的推荐事百世中国能够成为贵公司潜在项目的承包商或者项目咨询单位。

Mondelēz Foods (Beijing) Co., LTD

